
دوره آموزشی آشنایی با رویکردهای جدید مدیریت مناطق با تأکید بر مدیریت زیست بومی با حضور معاونان فنی ادارات کل در استان ها از سراسر کشور و 
روسای ادارات تالابی در استان فارس برگزار شد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل حفاظت محیط زیست فارس، دوره آموزشی آشنایی 
با رویکردهای جدید مدیریت مناطق با تأکید بر مدیریت زیست بومی با حضور مسئولین فنی سازمان محیط زیست، ادارات کل محیط زیست استان ها از سراسر 
کشور و روسای ادارات شهرستان های تالابی در شیراز و با میزبانی اداره کل حفاظت محیط زیست فارس در حال برگزاری است. این دوره از ۱۰ لغایت ۱۲ 
تیرماه با حضور دکتر مسعود باقرزاده کریمی، مدیر اکوسیستم های تالابی کشور  در شیراز،  در حال برگزاری است. در آیین افتتاح این برنامه ابتدا دکتر سعید 
محمودی مدیرکل حفاظت محیط زیست فارس ضمن خیرمقدم به مدعوین به شرح مختصری از وضعیت زیست محیطی استان فارس پرداخت. دکتر محمودی 
ضمن اشاره به تنوع اقلیمی بی نظیر استان فارس اظهار نمود: استان فارس به علت قرار گرفتن در مدار جغرافیایی مشخص خود و عرض گسترده جغرافیایی شرایط 
ویژه ای دارد و از دیرباز منشأ خیر و برکاتی ازجمله شرایط  معتدل آب و هوایی، سرانه باغات و فضای سبز بالا و شرایط میکروکلیمای خاص و... بوده است.
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تحلیل خبر
گروهتحلیلخبرروزنامهطلوع

یادداشت روز

منفی  دیدگاه  متمادی  سال های  طی 
اصطلاح  به  که  کسانی  از  برخی 
همواره کلاه را با سر می برند، نسبت 
موجب  و کارآفرینان  به کارفرمایان 
گسترش بیکاری و مسدود کردن راه 
اشتغال زایی شده است. تعدیل این نوع 
تا  است  توانسته  اواخر  این  در  نگاه 
حدودی میزان دل زدگی ها را درزمینه 
کاهش  کارآفرینی  و  سرمایه گذاری 

دهد؛ اما به قول سعدی شیرازی؛ 
به  مهری  دل  بر  فتاده  )سعدی 

روزگاران
بیرون نمی توان کرد الّا به روزگاران(.
این  پشت  اراده ای  و  همت  باید 
تا  بماند  باقی  و  باشد  تازه  حرکت 
مافات  جبران  زمان  باگذشت  بتوان 

کرد.
این  به  می تواند  که  عواملی  از  یکی 
همین  دهد،  شتاب  معقول  روند 
که  است  جریمه هایی  بخشودگی 

همیشه سد راه تولید بوده است.
البته در این مورد نباید به نقش قوانینی 
امواج  براساس  و  زمان  جوّ  بنابر  که 
توجهی  است،  شده  مصوب  سیاسی 
سیاسی  مسائل  تأثیرگذاری  و  نکرد 
را بر سرنوشت کشور نادیده گرفت. 
دوره هایی  در  که  نکنیم  فراموش 
نظرات خالص و تخصصی کارشناسانه 
که  شده  سیاست زدگی هایی  قربانی 
سال ها  از  پس  را  خود  مخرب  آثار 
را  جامعه  گریبان  و  کرده  نمودار 

گرفته است.

رئیس شورای اسلامی شیراز بابیان 
مدیریت  آسیب های  به  اشاره 
لزوم  شهرها،  بر  حاکم  جزیره ای 
را  شهری  مدیریت  شدن  یکپارچه 
را  مردم  مشارکت  و  شد  یادآور 
این  توفیق در  برای  از ضرورت ها 

مسیر دانست.
سرویس خبری/ مریم زارع خفری: 
سید احمدرضا دستغیب در نخستین 
 ،۱۴۲۰ شیراز  تخصصی  نشست 
گفت: در برنامه چشم انداز ۲۰ ساله 
پنج ساله  برنامه  و  شیراز  شهرداری 
همچون  محورهایی  به  توسعه 
اقتصادی،  اجتماعی،  و  فرهنگی 
زیست محیطی، کالبدی و مدیریت 
رسیدن  برای  که  اشاره شده  شهری 
غافلیم  آن  از  آنچه  اهداف  این  به 
و باعث شده تاکنون به این اهداف 
و  پویا  برنامه ریزی  فقدان  نرسیم، 

منسجم است.
انجام  تاکنون  آنچه  داد:  ادامه  وی 
جزیره ای  مدیریت  به نوعی  شده 
در  مدیریت  که  به گونه ای  است 
شهرداری و در دستگاه های خدمات 

رسان دولتی واحد و متحد نیست.
دستغیب خاطرنشان کرد: هم اکنون 
تصمیم گیری های  حوزه ها  همه  در 

درحالی که  می افتد  اتفاق  جزیره ای 
به  می کند  ملزم  را  ما  شهر  امور 
با  شهری  واحد  مدیریت  سمت 

تفکر واحد حرکت کنیم.
در  دستغیب  اعتقاد  به 
جای  شهری  برنامه ریزی های 
بانشاط،  شهر  همچون  موضوعاتی 
و  قانون مدار  شهر  ایمن،  شهر 

فرهنگ محور خالی است.
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
با تصریح اینکه انتخاب این واژه ها 
بر اساس آگاهی و شیوه های جدید 
انجام شده  مدیریت شهری در دنیا 
است، افزود: باید شهری ساخت که 
ضعیف ترین اقشار مردم، کودکان، 
بتوانند  معلولان  و  سالمندان 
و  کرده  زندگی  آن  در  به راحتی 

نیازمندی های خود را رفع کنند.
رئیس شورای شهر شیراز مشارکت 
یکی  را  شهر  اداره  در  شهروندان 
مدیریت  مهم  ضرورت های  از 
به عنوان  گفت:  و  برشمرد  شهری 
که  را  آنچه  باید  شهر  مدیران 
حق  کنیم؛  اجرا  می خواهند،  مردم 
از  را  آب  و  زمین  و  فضا  نداریم 
و  سرمایه گذاری  اسم  به  مردم 
توسعه شهر بگیریم. دستغیب بابیان 
آسمان  نیازمند  شهروندان  اینکه 
فضای شهری  و  سبز  طبیعت  آبی، 
نشاط آور و آرامش بخش هستند و 
نباید این حقوق نادیده گرفته شود، 
توسط  باید  شهر  امور  اداره  افزود: 
اساس خواست عمومی  بر  و  مردم 

انجام شود.

از  فارس  استان  دیه  ستاد  مدیرعامل 
زندانی جرائم غیر عمد  آزادی 6 زن 
در سه ماهه اول امسال در استان فارس 

خبر داد.
اصغر  فارس،  منطقه  ایسنا  به گزارش 
کارگروه  جلسه  دومین  در  تراب پور 
تخصصی بانوان و خانواده استان بیان 
گذشته  سال  اول  شش ماهه  در  کرد: 
زندانیان  از  تعدادی  آزادی  علی رغم 
زن  هیچ  فارس  در  عمد  غیر  جرائم 

زندانی آزاد نشد.
تومان  میلیون   277 مبلغ  افزود:  وی 
میزان بدهی 6 زن زندانی جرائم غیر 
گرفتن  با  که  بود  شده  آزاد  عمد 
تخفیف از شاکیان، 162 میلیون تومان 

بابت این بدهی ها پرداخت شد.
با تصریح  فارس  دیه  مدیرعامل ستاد 
اینکه اگر موج شکل گرفته در استان 
جرائم  زندانی  زنان  آزادی  برای 
به  نیازی  دیگر  یابد،  ادامه  غیرعمد 
و  دولت  دست  به  چشممان  اینکه 
بانک مرکزی باشد نیست، خاطرنشان 
کرد: 293 زندانی جرائم غیر عمد در 
استان فارس وجود دارد که 73 نفر از 

آنها زن هستند.
مؤسسات  اگر  اینکه  بابیان  تراب پور 
خیریه و نهادهایی که از تمکن مالی 

خوبی برخوردارند سالانه تنها یک زن 
را آزاد کنند، مشکل حل خواهد شد، 
گفت: حرکت خوبی در استان فارس 
آغاز شده که در کشور تاکنون سابقه 

نداشته است.
در  شکل گرفته  موج  به  اشاره  با  وی 
شرکت های  و  ادارات  از  تعدادی 
برای  فارس  استان  خصوصی 
برای  نقدی  کمک های  جمع آوری 
تصریح  غیرعمد،  جرائم  زندانی  زنان 
مسئولیت  احساس  این  اگر  کرد: 
سرایت  ادارات  تمام  به  اجتماعی 
کند، مابقی مدیران هم راغب خواهند 
را  خود  کمک های  سریع تر  تا  شد 

جمع آوری کنند.
همچنین  فارس  دیه  ستاد  مدیرعامل 
دارد  سؤال  جای  کرد:  خاطرنشان 
مانند آموزش وپرورش  نهادی  که در 
این مسئله ورود  به  آقایان  چرا هنوز 
به  نسبت  زنان  تنها  و  نکرده اند 
زنان  آزادی  برای  خود  کمک های 

زندانی اقدام کرده اند؟
اگر  کرد:  اظهار  همچنین  تراب پور 
نسبت  اما  باشد؛  خداوند  عاشق  کسی 
نداشته  مثبتی  دید  بندگان  امور  به 
واقعی  عاشق  را  او  نمی توان  باشد، 

تصور کرد.

سخنگوی شورای اسلامی شهر تهران 
با تیم شهرداری شبانه در باغ »برره« 
آن  تخریب  از  تا  یافت  حضور 

جلوگیری کند.
ایسنا،  با  گفت وگو  در  اعطا  علی 
اخبار  از  برخی  انتشار  به  اشاره  با 
منطقه  در  باغی  تخریب  درخصوص 
دو که به باغ »برره« معروف است، 
گفت: در بامداد گذشته در پی اطلاع 
از ترددهای مشکوک در باغ »برره« 
به  بلافاصله  و...  کامیون  وجود  و 
باغ  از  شهرداری  نیروهای  همراه 

معروف »برره« بازدید کردم.
وی بابیان این که در تصاویر مشخص 
شده،  روشن  باغ  در  آتشی  که  بود 
مشخص  باغ  این  از  بازدید  در  اما 
جدی  باغ  زدن  آتش  بحث  که  شد 
به  توجه  با  البته  است، گفت:  نبوده 
برخی از شواهد یعنی وجود کامیون 
و نیروی انسانی احتمالًا فعالیت هایی 

جریان  در  باغ  تخریب  راستای  در 
بوده است.

عضو کمیسیون معماری و شهرسازی 
اشاره  با  تهران  اسلامی شهر  شورای 
به این که از شهردار شب خواستم این 
باغ را در رصد جدی شبانه قرار دهد 
زمینه   این  در  فعالیتی  هیچ گونه  تا 
از  متأسفانه  گفت:  نگیرد،  صورت 
است،  نمانده   باقی  زیادی  چیز  باغ 
اما قطعاً امروز این مسئله را دقیق تر 

دنبال می کنیم.

صنعتی  تحقیقات  و  استاندارد  مدیرکل 
اتخاذ  با  کل  اداره  این  گفت:  فارس 
از  استفاده  شرایط  لازم،  تمهیدات 
این  تولیدی  ظرفیت های خالی واحدهای 
هستند  استاندارد  نشان  دارای  که  استان 

برای سرمایه گذاران مهیا کرده است.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
و  استاندارد  کل  اداره  عمومی  روابط 
رهنما  مرتضی  فارس،  صنعتی  تحقیقات 
تولیدی  واحدهای  وجود  دلیل  به  افزود: 
تأسیس شده با ظرفیت بالا، سرمایه گذاری 
جدید در بسیاری از زمینه ها در اولویت 
ازجمله  مجوز  صادرکننده  سازمان های 
صنعت، معدن و تجارت و همچنین جهاد 

کشاورزی نیست.
مسئله،  این  به  توجه  با  داشت:  بیان  وی 
این اداره کل شرایط را برای بهره گیری 
تولیدی  واحدهای  خالی  ظرفیت های  از 

برای  استاندارد  نشان  از  برخوردار 
فعال سازی  به  علاقه مند  سرمایه گذاران 
فراهم  واحدها  این گونه  در  تولید  خط 

کرده است. 
رهنما ادامه داد: واحدهای تولیدی دارای 
می توانند  استاندارد  نشان  کاربرد  پروانه 
ظرفیت  از  استفاده  درخواست  ارائه  با 
ظرفیت  این  از  استفاده  قرارداد  و  خالی 
اسناد  همچنین  و  جدید  سرمایه گذار  با 
موردنظر  )نشان(  برند  ثبت  به  مربوط 
سرمایه گذار جدید، ظرف یک روز مجوز 
تولید کالا با برند سرمایه گذار جدید را از 

این اداره کل دریافت کنند. 
صنعتی  تحقیقات  و  استاندارد  مدیرکل 
زیادی  تعداد  هم اینک  گفت:  فارس 
مختلف  زمینه های  در  تولیدی  واحد 
ازجمله آب معدنی، نوشیدنی ها و عرقیات، 
فرآورده های  ایزوگام،  ماکارونی، 

گوشتی، صنایع کنسرو و بسته بندی مواد 
تولید  خط  دارای  استان  این  در  غذایی 
که  هستند  استاندارد  مجوز  و  مناسب 
از  استفاده  این راهکار برای  از  می توانند 
تمام ظرفیت های بالقوه خود بهره گیرند. 
رب  تولید  واحد  افزود:  رهنما 
قند  حبوبات،  بسته بندی  گوجه فرنگی، 
بیسکویت،  و  کلوچه  کیک،  شکر،  و 
و  کاشی  و  خاکستری  و  سیمان سفید 

سرامیک از دیگر واحدهای تولیدی این 
استان هستند که می توانند از این شرایط 
استفاده  تولید خود  تکمیل ظرفیت  برای 

کنند.
او بیان کرد: استفاده از این راهکار افزون 
بر ایجاد اشتغال جدید، رونق و سودآوری 
را  امکان  این  موجود،  تولیدی  واحدهای 
می دهد  سرمایه گذاری  به  علاقه مندان  به 
محصول  ممکن  زمان  کمترین  در  که 
موردنظر خود را با برند خود تولید و به 

بازارهای داخلی و خارجی عرضه کنند.
تحقیقات  و  استاندارد  مدیرکل  گفته  به 
از  بیش  برای  تاکنون  فارس،  صنعتی 
یک هزار واحد تولیدی این استان پروانه 
و  شده  صادر  استاندارد  نشان  کاربرد 
نظارت  با  را  خود  تولیدات  واحدها  این 
عرضه  موردنظر  مراکز  به  استاندارد 

می کنند.

شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر 
صدرا از برخی طرح های عمرانی شهر 
صدرا بازدید کردند که طی آن اعلام 
شد مشکل بوی نامطبوع فاضلاب شهر 

نیز رفع خواهد شد.
شهردار  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
جمع آوری  طرح  از  بازدید  در  صدرا 
حافظ صدرا  بلوار  در  آب های سطحی 
که  فاضلابی  نامطبوع  بوی  گفت: 
به  بودند  گله مند  آن  از  شهروندان 

در  سطحی  آب های  شدن  جاری  دلیل 
با  بود که خوشبختانه  فاضلاب شهری 
آب های  جمع آوری  سیستم  جداسازی 
مشکل  این  شهر  فاضلاب  از  سطحی 
برطرف  کامل  به طور  پروژه  اتمام  با 

خواهد شد.
شهرداری  افزود:  ملک زاده  عباس 
را  در حال حاضر چندین طرح  صدرا 
آنها  اتمام  با  که  دارد  اجرا  دست  در 
آنها  امکانات  از  صدرا  شهروندان 

آنها  رضایت  و  شد  خواهند  بهره مند 
شهر  شورای  و  شهرداری  خدمات  از 
رزمجویی   خسرو  می گردد.  جلب 
رئیس شورای اسلامی شهر صدرا اظهار 
مدیریت  دوره  در  خوشبختانه  کرد: 
کنونی وفاق و همدلی بسیار خوبی بین 
باعث  که  دارد  وجود  صدرا  مسئولان 
شده طرح های بزرگی در صدرا اجرایی 
رؤیایی  را  آنها  اجرای  مردم  که  شود 
می دانستند اما حال با تلاش شبانه روزی 

همکاران در شورای شهر، شهرداری و 
و  حمایت  با  و  صدرا  عمران  شرکت 
حجت الاسلام  امام جمعه  پیگیری های 
از  برخی  خوشبختانه  نژادیان  حسین 
این طرح ها ازجمله مسیرهای دسترسی 
صدرا به دوکوهک و صدرا به باجگاه 
در حال اجراست. وی گفت: امیدواریم 
به زودی پایان یابد و در آینده نزدیک 
خواهد  صدرا  در  بزرگی  اتفاقات  نیز 

افتاد.

غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 
فارس  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
با  مقایسه  در  سال گذشته  در  اینکه  بابیان 
سال 95 شاهد افزایش ۸.۵ درصدی مصرف 
پیش بینی  گفت:  بودیم  فارس  در  برق 
افزایش حدود  با  می شود برای سال جاری 
فارس  استان  در  برق  مصرف  درصدی   5
اشاره  با  کریمی  عبدالعزیز  باشیم.  روبه رو 
به اینکه حدود 16 تا 17 درصد برق کشور 
توسط نیروگاه های برق آبی تأمین می شود، 
افزود: در سال جاری به دلیل کمبود شدید 
سدها،  پشت  آب  سطح  افت  و  بارش ها 
برق  تولید  کاهش  شاهد  حوزه  این  در 
این  عمده  مسئول  این  هستیم.  کشور  در 
مشکل را در خوزستان عنوان کرد و ادامه 
سال  برق آبی  نیروگاه های  برق  تولید  داد: 
میزان  این  که  بود  مگاوات   9500 گذشته 
با  به 4500 مگاوات رسیده است. کریمی 
چندانی  سهم  فارس  استان  اینکه  به  اشاره 

در تولید انرژی برق آبی ندارد، گفت: تنها 
نیروگاه برق آبی در سد ملاصدرا است که 

به دلیل کمبود آب تولید زیادی ندارد.
فارس  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
برق  تولید  کاهش  کنار  در  اینکه  بابیان 
هم  مصرف  افزایش  درصدی   5 پیش بینی 
مصرف  قبل کل  سال  دارد، گفت:  وجود 
امسال  که  بوده  مگاوات  هزار   56 برق 
هزار   3 تا   2 به  که  می شود  پیش بینی 
عزم  از  کریمی  یابد.  افزایش  مگاوات 
جدی دولت و رئیس جمهوری در مدیریت 
مصرف برق در دستگاه های دولتی خبر داد 
و گفت: قرار شده است که مدیران برق هر 
دو ماه گزارشی را به رئیس جمهور در مورد 

وضعیت دستگاه های دولتی ارائه دهند.
با  فارس  منطقه ای  برق  مدیرعامل شرکت 
اعلام اینکه از ابتدای سال هیچ گونه مشکلی 
است  نشده  گزارش  پایدار  برق  تأمین  در 
مشکلاتی  امسال  تیرماه  پنجم  از  گفت: 

کمک  با  که  آمد  وجود  به  فارس  در 
هم  امسال  تابستان  از  مصرف کنندگان 
عبور می کنیم. همچنین در ادامه مدیرعامل 
بابیان  شیراز  برق  نیروی  توزیع  شرکت 
به واسطه  برق  تولید  مقدار  امسال  اینکه 
برق آبی  نیروگاه های  در  تولید  کاهش 
بحث  گفت:  است،  گذشته  سال  از  کمتر 
روزهای  در  خاموشی  اعمال  و  برق  قطع 
به  ارتباطی  و  است  ملی  موضوعی  اخیر 

استان فارس و شیراز ندارد.
اینکه شبکه  با اشاره به  جلال زراعت پیشه 
به  و هیچ گونه مشکلی  است  پایدار  توزیع 
لحاظ فنی ندارد، گفت: آنچه تحت عنوان 
خاموشی در روزهای اخیر اجراشده به دنبال 
کشور  مرکزی  دیسپاچینگ  درخواست 
تحت  محدوده  داد:  ادامه  وی  است.  بوده 
عنوان  منطقه   6 شیراز  برق  توزیع  پوشش 
کرد و افزود: اگر خاموشی اتفاق افتاد بین 
راه اندازی  از  وی  شود.  توزیع  نقاط  تمام 

بار در  مرکز اجرائیات برق برای نخستین 
کشور توسط این شرکت خبر داد و افزود: 
انتظامی  نیروی  هماهنگی  و  همکاری  با 
جمع آوری  به  نسبت  قضایی  دستگاه  و 
ادامه  اقدام می شود. وی  برق های غیرمجاز 
برق  مورد  هزار   17 از  بیش  تاکنون  داد: 
غیرمجاز جمع آوری یا تبدیل به مجاز شده 
است. مدیرعامل شرکت توزیع برق شیراز 
پرمصرف  تجاری  مشترکین  با  برخورد  از 
برق  مصرف  افزود:  و  داد  خبر  شیراز  در 
است.  الگو  اصلاح  نیازمند  بخش  این  در 
را  پرمصرف  واحدهای  از  یکی  وی 
بانک ها برشمرد و افزود: در اردیبهشت ماه 
تعویض  را  واحدها  این  کنتور  تعرفه های 
ساعت  اینکه  به  اشاره  با  وی  کرده ایم. 
بانک را از ساعت 11 تا 15  اوج مصرف 
ساعت  این  در  افزود:  کرده ایم،  تعریف 
از سایر ساعت ها  بیش  برق مصرفی  بهای 

محاسبه می شود.

استانداری  امنیتی  و  سیاسی  معاون 
حوزه  در  است  معتقد  که  فارس 
تنها  صرف  آموزش  به  نباید  زنان 
بر یک  تمرکز  اکتفا کرد، خواستار 
و  زنان  حوزه  در  خاص  موضوع 
و  شد  آن  نتیجه  تاحصول  پیگیری 
در  زنان  نیازهای  با  متناسب  گفت: 
برنامه ریزی ها  باید  روستاها  و  شهر 
منطقه  ایسنا  گزارش  به  شود.  انجام 
در  جهرمی  پژوهش  هادی  فارس، 
تخصصی  کارگروه  جلسه  دومین 

با  فارس  استان  خانواده  و  بانوان 
و  علمی  کار  به  نیاز  اینکه  تصریح 
مطالعاتی در حوزه های مختلف داریم، 
گفت: ورود دانشگاه ها به حوزه هایی 
مانند زنان برای دنبال شدن برنامه ها با 
رویکردی علمی بسیار مطلوب است.

یک پنجم  تنها  اگر  اینکه  بابیان  وی 
جمعیت زنان استان فارس نیاز به کار 
حداقل  باشند،  داشته  خانه  از  بیرون 
دارند،  آموزش  به  نیاز  آنها  یک سوم 
خانواده ها  در  معیشتی  مشکل  افزود: 

نشان  را  خود  گذشته  از  بیش  امروز 
با  می توان  دراین باره  که  می دهد 
کشورهای  تجربه  از  بهره گیری 
مختلف به راه اندازی کسب وکارهای 

کوچک برای زنان پرداخت.
استانداری  امنیتی  سیاسی  معاون 
هماهنگی  خواستار  همچنین  فارس 
یک  قالب  در  مختلف  دستگاه های 
زمان بندی  در  و  اجرایی  برنامه 
خانواده  و  زنان  امور  برای  مشخص 

شد.

استان  زنان  ورود  همچنین  پژوهش 
زنان  از  تعدادی  آزادی  برای  فارس 
کاری  را  عمد  غیر  جرائم  زندانی 
گفت:  و  دانست  ارزشمند  و  مطلوب 
و  درشت  رقم های  دنبال  به  نباید 
باشیم  موضوع  این  در  انگشت شمار 
مسئولیت  احساس  یک  باید  بلکه 
که  کسانی  خصوصی  در  اجتماعی 
دچار اشتباهات غیرعمدی شده اند در 
ایجاد  سال  ایام  تمام  و  جامعه  سطح 

شود.

معاون عمرانی وزیر آموزش وپرورش 
نوسازی  و  توسعه  سازمان  رئیس  و 
مدارس کشور در سفر به جهرم استان 
فارس اعلام کرد: بر اساس شناسنامه 
فنی مدارس 30 درصد مدارس کشور 

نیازمند بازسازی و نوسازی هستند.
مهرالله  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
رخشانی مهر در بازدید از پروژه های 
شناسنامه  افزود:  جهرم  مدرسه سازی 
فنی مدارس در سال 82 تهیه شد که 
طبق آن از 107 هزار مدرسه موجود 
نیازمند  آن  درصد   70 کشور  در 
در  که  بود  مقاوم سازی  و  بازسازی 
هزار   4 توسعه  پنجم  و  برنامه چهارم 
این  نوسازی  برای  تومان  میلیارد 

مدارس اختصاص یافت.
وی ادامه داد: هم اکنون نیز 30 درصد 
بازسازی  نیازمند  کشورمان  مدارس 
است  امید  که  هستند  مقاوم سازی  و 

با تخصیص مبلغ موردنیاز که در هر 
ششم  برنامه  در  است  متفاوت  بخش 
بتوان این مدارس را مقاوم و بازسازی 
افزود: در آستانه  کرد. رخشانی مهر 
40 سالگی انقلاب اسلامی می بایست 
شرایط  آموزش وپرورش  وضعیت 
اکنون  که  باشد  داشته  مطلوب تری 
در مقایسه با قبل از انقلاب پیشرفت 
در  و  داشته ایم  زمینه  این  در  خوبی 
ازای  به  کشور  در  نیز  حاضر  حال 
فضای  مترمربع   5.2 دانش آموز  هر 

جهانی  استاندارد  که  داریم  آموزشی 
در  گفت:  وی  است.  مترمربع   8 آن 
در  شیفت  چند  مدارس  حاضر  حال 
دو  مدارس  تعداد  و  نداریم  کشور 
شیفت نیز در مقایسه با دهه 70 و 80 

بسیار کاهش یافته است.
رخشانی مهر افزود: سیستم سرمایی و 
گرمایی در 70 الی 80 درصد مدارس 
کشور اصلاح  شده و مقاوم سازی های 
استانداردها  اساس  بر  نیز  مدارس 
انجام شده و ایمن است و عدم تخریب 

کرمانشاه  زلزله  در  مدارس  این 
مصداق این مدعاست.

معاون عمرانی وزیر آموزش وپرورش 
نوسازی  و  توسعه  سازمان  رئیس  و 
مدارس کشور، رضایی نماینده مردم 
اسلامی،  شورای  مجلس  در  جهرم 
نوسازی  سازمان  مدیرکل  موصلی 
همراه،  هیئت  و  فارس  توسعه  و 
و  جهرم  ویژه  فرماندار  صحراییان 
دبستان  از  محلی  مسئولان  از  برخی 
هنرستان  رجایی،  شهید  شیفت  دو 
اسلامی  هنرستان  و   2 و   1 عصمت 
هنرستان  آنها،  بازسازی  برای 
همچنین  و  آن  تجهیز  برای  مهر 
آیت الله  آموزشی  فرهنگی-  مجتمع 
پژوهشی-  مجتمع  و  شب زنده دار 
هدف  با  کشتکار  دکتر  آموزشی 
این  ساخت  روند  و  نحوه  از  آگاهی 

پروژه ها بازدید کردند.

اجتماعی  تأمین  سازمان  مدیرعامل 
بخشودگی  درخواست  ثبت  از 
هزار   ۵۰ از  بیش  بیمه ای  جرائم 
داد  خبر  کشور  سطح  در  کارگاه 
و گفت: از طرح بخشودگی جرائم 
خوش حساب  کارفرمایان  بیمه ای 

استقبال خوبی شده است.
تقی  سید  دکتر  ایسنا،  گزارش  به 
به استان کرمان  نوربخش در سفر 
به  اشاره  با  خبرنگاران  جمع  در 
بخشودگی؛  مشمول  کارگاه های 
در  کارگاه  هزار   ۵۰ کرد:  اظهار 
بخشودگی  مشمول  کشور  سطح 

جرائم بیمه شده اند.
هزار  پنج  اینکه  به  اشاره  با  وی 
مشمول  کرمان  استان  در  کارگاه 
شده اند؛  بیمه ای  جرائم  بخشودگی 
جرائم  بخشودگی  قانون  از  افزود: 
خوش حساب  کارفرمایان  بیمه ای 
در سطح کشور استقبال خوبی شده 

این  شد:  یادآور  نوربخش  است. 
اختیار  در  را  خوبی  مزیت  قانون 
تا  است  داده  قرار  کارفرمایان 
بتوانند بدهی های خود را پرداخت 
کنند و بار هزینه های مالی خود را 
سازمان  مدیرعامل  بیاورند.  پایین 
کرد:  تصریح  اجتماعی  تأمین 
بیمه ای  جرائم  بخشودگی  طرح 
اقداماتی  از  یکی  کارفرمایان 
سازمان  جاری  سال  در  که  است 
از  حمایت  برای  اجتماعی  تأمین 
انجام  داخلی  تولید  به ویژه   تولید 

داده است.

بهداشت  وزیر  پرستاری  معاون 
پوشش  طرح  تصویب  از 
خبر  منزل  در  مراقبت  بیمه ای 
به زودی  طرح  این  گفت:  و  داد 
تعدادی  در  آزمایشی  به صورت 
اجرا  کشور  بیمارستان های  از 

می شود. 
اعلام  بنابر  و  ایسنا  گزارش  به 
روابط عمومی معاونت پرستاری 
مریم  دکتر  بهداشت،  وزارت 
حضرتی با اعلام این خبر، اظهار 
کرد: جلسه شورای عالی بیمه با 
اعضای  و  بهداشت  وزیر  حضور 
این  در  شد.  برگزار  شورا   این 
بیمه ای  پوشش  طرح  جلسه 
تصویب  به  منزل  در  مراقبت 
جا  که  رسید  بیمه  عالی  شورای 
بهداشت،  وزیر  مواضع  از  دارد 
رئیس سازمان تأمین اجتماعی و 
بهداشت،  وزارت  درمان  معاون 
عالی  شورای  دبیر  و  مدیرعامل 

بیمه سلامت تقدیر و تشکر کنم.
بهداشت  وزیر  پرستاری  معاون 
اجرای  داد:  ادامه  همچنین 
به زودی  طرح  این  آزمایشی 
بیمارستان های  از  تعدادی  در 
سازمان  و  بهداشت  وزارت 
معاونت  توسط  اجتماعی  تأمین 
معاونت  با همکاری  و  پرستاری 
اجتماعی  تأمین  سازمان  درمان، 
مراکز  از  تعدادی  همچنین  و 
اجرا  منزل  در  مراقبت  منتخب 
اعلام  نیز  آن  جزییات  می شود. 

خواهد شد.

حال  در  گفت:  خرمشهر  فرماندار 
و  است  آرام  شهر  وضعیت  حاضر 
آب آشامیدنی شهر نیز شیرین شده 

است.
با  گفت وگو  در  حیاتی  ولی الله 
و  شهر  وضعیت  درخصوص  ایسنا 
اعتراضات نسبت به شوری آب در 
این شهرستان، اظهار کرد: وضعیت 
امنیتی  نیروهای  و  است  آرام  شهر 

شرایط را کنترل کرده اند.
این  در  آب  شوری  درباره  وی 

انجام   اقدامات  با  گفت:  شهرستان، 
آشامیدنی  آب  حاضر  حال  در  شده 
و  است  شده  شیرین  شهرستان 

مشکلی ندارد.

پاتک شبانه به باغ برره
دستور ویژه به شهردار شب

معاونوزیربهداشتاعلامکرد؛
 تصویب طرح پوشش بیمه ای مراقبت 

در منزل در شورای عالی بیمه

فرماندار:
آب خرمشهر شیرین شده است

مدیرعاملسازمانتأمیناجتماعیخبرداد؛
ثبت درخواست بیش از ۵۰ هزار کارگاه برای 

بهره مندی از بخشودگی جرائم بیمه ای

مدیرعاملسازمانتأمیناجتماعیخبرداد؛
ثبت درخواست بیش از ۵۰ هزار کارگاه برای 

بهره مندی از بخشودگی جرائم بیمه ای

رئیسشورایاسلامیشهرشیرازعنوانکرد؛
مشارکت مردم برای تحقق مدیریت شهری

مدیرعاملستاددیهاستانفارس:
 امسال 6 زن زندانی جرائم غیر عمد

در فارس آزاد شده اند

شیراز میزبان معاونان فنی محیط زیست سراسر کشور

از  هر  دری  کلامی

تحلیل این خبر را در ستون سمت راست بخوانید

مدیرکلاستانداردفارس:

سرمایه گذاران از ظرفیت خالی واحدهای تولیدی فارس استفاده کنند

مشکل بوی نامطبوع فاضلاب در صدرا رفع می شود

مدیرعاملشرکتبرقمنطقهایفارسخبرداد؛

افزایش ۵ درصدی مصرف برق در فارس

معاونسیاسیاستانداریفارس:

در حوزه زنان تنها به آموزش اکتفا نشود

معاونعمرانیوزیرآموزشوپرورش:

3۰ درصد مدارس کشور باید بازسازی شوند


